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Abstract (en)
The grinding aid (1) is a device for simplifying the re-grinding of twist drills (8) to be carried out by hand. The device essentially consists of a holder
(2) into which the drill (8) can be inserted in such a way that its end face to be re-ground is aligned in a predetermined position with a face (9) of
the holder (2) which is to be held parallel to the grinding surface (14) of a grinding wheel (15). In effect, the holder (2) forms a template (9,10) for
arranging the drill (8) in the correct position in relation to the grinding wheel during re-grinding.

Abstract (de)
Die Schleifhilfe (1) ist eine Vorrichtung zum Vereinfachen des von Hand auszuführenden Nachschleifens von Spiralbohrern (8). Die Vorrichtung
besteht im wesentlichen aus einer Halterung (2), in welche der Bohrer (8) so eingelegt werden kann, daß seine nachzuschleifende Stirnfläche in
einer vorgegebenen Lage zu einer Fläche (9) der Halterung (2) ausgerichtet ist, die parallel zu der Schleiffläche (14) einer Schleifscheibe (15)
zu halten ist. Die Halterung (2) bildet dabei eine Lehre (9,10) zur lagerichtigen Anordnung des Bohrers (8) im Verhältnis zur Schleifscheibe beim
Nachschleifen.
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